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Szám: 26/2022. 

 

JEGYZŐKÖNYV 
 

Készült Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

 2022. november 30-án (szerdán) 17.30 órai kezdettel  

a Városháza Dísztermében tartott  rendkívüli üléséről 

 

 

 

Jelen lévő képviselők:  Fülöp Zsolt polgármester, Pilis Dániel általános alpolgármester, 

Magyar Judit költségvetésért felelős alpolgármester, Boda Anna, 

Drávucz Zsolt, Helyes Imre Mihály, Hernádi Krisztina Nóra, Kiss 

Károly Andrásné, Lang András, Laárné Szaniszló Éva, Pál Gábor, 

Szűcs Katalin képviselők 

 

 

         

Távol van:         Szabados András, Szegedi István, Zakar Ágnes képviselők 

        

  

Hivatalból jelen 

van az ülésen:  dr. Schramm Gábor jegyző, dr. Bartha Enikő aljegyző, dr. Remele 

Antónia az Önkormányzati és Ügyfélszolgálati Iroda vezetője, 

Hámornyikné Csemeczki Zita a Városfejlesztési és 

Vagyongazdálkodási Iroda vezetője, Kondacsné Nagy Ágnes 

testületi ügyintéző 

 

 

 

Meghívottak:  

 

„A földgáz energia közbeszerzésről” és „A villamos energia közbeszerzésről” c. napirendi 

pontokhoz dr. Dóka Zsolt ügyvéd, közbeszerzési szakjogász 

 

Fülöp Zsolt polgármester: köszönti a megjelenteket, az ülést 17.25 órakor megnyitja. 

Megállapítja, hogy a Képviselő-testület 12 fővel határozatképes. Kéri a képviselőket, 

kapcsolják be szavazógépeiket.  

 

Az előterjesztések kiosztásra kerültek. Megkérdezi a Képviselő-testület tagjait, hogy a 

napirenddel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele. Kérdés, észrevétel nem lévén, 

egyenként szavazásra bocsátja a napirend elfogadását.  

 

Szavazásra bocsátja „A földgáz energia közbeszerzésről” c. előterjesztés napirendre vételét. 
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Szavazás eredménye 

 

 

 

#: 332   Száma: 22.11.30/0/0/A/KT 

Ideje: 2022 november 30 17:26  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 100.00 80.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Szabados András Távol - 

Szegedi István Távol - 

Zakar Ágnes Távol - 

 

     

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a napirendi 

pontot elfogadta. Szavazásra bocsátja „A villamos energia közbeszerzésről” c. előterjesztés 

napirendre vételét. 
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Szavazás eredménye 

 

 

#: 333   Száma: 22.11.30/0/0/A/KT 

Ideje: 2022 november 30 17:26  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 12 100.00 80.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 0 0.00 0.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Boda Anna Mária Igen - 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Kiss Károly Andrásné Igen - 

Laárné Szaniszló Éva Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Szabados András Távol - 

Szegedi István Távol - 

Zakar Ágnes Távol - 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a napirendi 

pontot elfogadta.  
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NAPIREND 

 

 

  Cím Típusa Előterjesztő Előkészítő 

1. 
A földgáz energia közbeszerzésről 

Az anyag az ülésen kerül kiosztásra! 
Előterjesztés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 

Hámornyikné 

Csemecszki Zita 

2. 
A villamos energia közbeszerzésről 

Az anyag az ülésen kerül kiosztásra! 
Előterjesztés 

Fülöp Zsolt 

polgármester 

Hámornyikné 

Csemecszki Zita 

 

 

 

1. Előterjesztés a földgáz energia beszerzésről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy a képviselő-testületi 

döntésnek megfelelően változó áras, indexált közbeszerzést írtak ki. Az MVM Next 

Energiakereskedő Zrt. árajánlatot adott, ami 492 Ft/m3+ÁFA+Rendszerhasználati díj, szokás 

szerint. Az Önkormányzat 1015 Ft/m3 áron vásárolja a gázt, lényegében ez most a fele a 

jelenlegi árnak. Mindannyian tudják, honnan indultak – 17,5szeres árról vagy a 26szoros 

árról, abból lett a 10szeres ár és most 5szörös áron fognak gázt beszerezni. Látszik, hogy 

minden önkormányzat próbál valami biztonságot, kiszámíthatóságot keresni. Az MVM Next 

Energiakereskedő Zrt. elmondta a megjelent internetes cikkekben is, hogy a központi 

energiaár beszerzést ajánlja és a változó áras termékét javasolta az önkormányzatoknak. 

Bíznak benne, hogy ez az ár még lejjebb megy, de ezt előre kiszámítani nem tudják. Megadja 

a szót Szűcs Katalin képviselő asszonynak. 

 

Szűcs Katalin képviselő: jelzi, hogy már ezt a két árat is pontosíttatni szeretné. Ha jól érti, a 

492 Ft/m3 ÁFA és Rendszerhasználati díj nélküli ár. Kérdezi, lehet-e tudni, hogy a 

Rendszerhasználati díj mennyi lesz, illetve az 1015.87 Ft/m3 szintén csak köbméterár. 

Érdekelné egy körülbelüli Rendszerhasználati díjjal felemelt ár is. A másik kérdése is ehhez 

az indexált árhoz kapcsolódik, ezt hogyan kell érteni. Ha jól látta, a képlet egy tőzsdei 

indexált egységár, kérdezi, melyik időszak alapján kerül ez meghatározásra - úgy látja, hogy 

havi. Kérdezi, honnan tudja az MVM Next Energiakereskedő Zrt., hogy 2023. január 1-jén 

mennyi lesz a havi átlagár. Most november 30-a van, és még jön a december, a viszonyítási 

hónap még nem történt meg, kérdezi, hogy kell érteni ezt az árat. Jelzi, kicsit keverednek a két 

pályázat feltételeivel kapcsolatos kitételek. Ha jól emlékszik, 1 %-os közbeszerzési díjról is 

szó volt, kérdezi, hogy kell ezt értelmezni, ez még rárakódik-e minden egyes beszerzett 

mennyiségre. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót dr. Dóka Zsolt közbeszerzési szakjogász úrnak. 
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dr. Dóka Zsolt közbeszerzési szakjogász: elmondja, hogy a Rendszerhasználati díjat a 

jogszabályok rendezik. Ez nem a kereskedőnek jár, hanem a hálózati engedélyesnek. Most 

nem nézte meg, hogy aktuálisan hol tartanak – emlékei szerint most éppen változtatnak rajta 

jogszabályi módon. Ez egy jogszabályi adottság, hogy mennyi a Rendszerhasználati díj. 

Kérték, hogy a számlákon tüntessék fel a Rendszerhasználati díjat és a kereskedőn keresztül 

fizessék pontosan azért, hogy ne kelljen még ezzel is duplikálni a számlák darabszámát. Jelzi, 

ők csak azt tehetik meg, hogy azt a Rendszerhasználati díjat teszik be a számláikba, ami a 

jogszabály alapján a hálózati engedélyesnek jár. A havi ár egy képletes ár, a Közbeszerzési 

Ellátási Főigazgatóság alakította ki ezt a keretmegállapodásos szerződési feltételrendszert. 

Ennek kéthetente van a felülvizsgálata, és itt van az a bizonyos paraméter, amit vizsgál, 

amikor kiközli ezt az árat. Ezt maguk is le tudják majd ellenőrizni, ha valakit érdekel, de e 

paraméter alapján kerül kiszámításra azzal, hogy ezt a köbméterárat csak átszámították a 

képlet alapján, de igazából maga a felár, ami ebben verseny-újranyitásban versenyzett, és itt 

EUR/MWh volt. Teljesen mások a mértékegységek, azonban a köznyelvben jellemzően 

köbméterárban szoktak gondolkodni. Ezért lett ez 491 Ft/m3, 492 Ft/m3, igazából ez is attól 

függ, hogy ki melyik váltószámot használja az egyes mértékegységek átszámításánál. Jelzi, 

hogy ez a nagyságrend most érvényben van, ezek kéthetenként változnak, éppen az aktuális 

piaci trendtől függően. Kiemeli, hogy mind a villamosenergiánál, mind a földgáznál a 

Közbeszerzési Ellátási Főigazgatóságot illeti meg ez a bizonyos 1 %-os közbeszerzési díj. 

Azért jár, mert lényegében lebonyolítja azokat a keretmegállapodásokat, amelyekhez utána be 

lehet csatlakozni. Ez egy kicsit furcsa, mert ha ez nem egy verseny-újranyitásos típusú 

keretmegállapodás lenne, akkor közvetlenül is lehetne leírni, például vannak olyan termékek, 

ahol csak néhány kattintással le lehet kérni bizonyos terméket úgy, hogy közvetlenül az ember 

meg is vásárolja, mint egy webáruházban. Speciálisan ezek a beszerzési tárgyak olyanok, ahol 

újra kell nyitni a versenyt, éppen azért, mert nagyon hektikusan változnak az árak. Itt 

maguknak is be kellett szállniuk a közbeszerzési folyamatba, és nem egyszerűen 

„lekattintják”, ahogy mondani szokás, de igazából már közbeszereztetett áruk webáruháza, és 

erre vonatkozik a bizonyos 1 %-os díj, ami egyébként a vételezett energiaár értékéhez 

kapcsolódik. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Helyes Imre képviselő úrnak. 

 

Helyes Imre képviselő: kérdezi, hogy mindkét előterjesztéshez csatolt szerződés-tervezet egy 

minta, amit minden ügyféljelöltnek, vagy majdani ügyfélnek alá kell írnia a szolgáltatóval, 

vagy pedig ezt saját maguk állították elő. Jelzi, úgy a földgáz közbeszerzésnél, mint a 

villamosenergia közbeszerzésnél meghatároztak egy éves mennyiséget, aminek a beszerzésére 

kiírták a közbeszerzést. Érdekelné, hogy ez a mennyiség már figyelembe veszi azt a 

kényszerből és egyéb intézkedések által redukált mennyiséget, amit feltehetően még 

fogyasztani fognak az elkövetkezendő időben, vagy ez egyszerűen a tavalyi fogyasztásból 

kiindulva jelölte meg ezeket az összegeket. Megítélése szerint ez azért fontos többek között, 

mert mindkét esetben van egy megadott mennyiség, attól el lehet térni mínuszban és pluszban, 

de ha ezeken a sávokon túl kevesebb vagy több a fogyasztás, akkor jelentős bírságot kell 

fizetni. Nem mindegy, hogy az aktuális, illetve a majdani fogyasztás benne tud-e maradni 

ebben a sávban, vagy abból kilép. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót dr. Dóka Zsolt közbeszerzési szakjogász úrnak. 
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dr. Dóka Zsolt közbeszerzési szakjogász: a szerződésmintára vonatkozóan elmondja, hogy ez 

a KEF által előírt kötelező szerződésminta, amihez lényegében szó szerint igazodniuk kell, 

módosítási lehetőség csak a változók, a partnerazonosítók, az épp aktuális felár. A mennyiség 

tekintetében jelzi, ezen sokat dolgoztak a kollégák, megnézték azokat a mennyiségeket, amik 

a tényszámokból adódnának és ehhez képest melyek azok az ésszerű csökkentések, amikkel 

viszonylag jól be tudják lőni az alul- és a felülvételezéshez kapcsolódó pótdíjra tekintettel, 

hogy minél kevésbé tegyék ki az ajánlatkérőket annak a veszélynek, hogy itt pótdíjfizetés 

merüljön fel, tehát igazából ezek csökkentett mennyiségek. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Lang András képviselő úrnak. 

 

Lang András képviselő: kérdezi, hogy költségvetés szempontjából mit lehet ennek kapcsán 

tervezni, mire lehet számítani. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Magyar Judit alpolgármester asszonynak. 

 

Magyar Judit alpolgármester: jelzi, hogy ezt az anyagot ők is most látják először, ezért csak 

most fognak ennek kapcsán számolni. Hétfőn volt a bontás, és ha ezt elfogadja a Képviselő-

testület, akkor a következő képviselő-testületi ülésen szívesen adnak tájékoztatást. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Pál Gábor képviselő úrnak. 

 

Pál Gábor képviselő: kérdezi, hogy a rezsiemelés előtti időszakhoz képest a jelenlegi 

ajánlatok alapján, mind a gáz, mind a villamos energia tekintetében, hányszoros emelkedést 

jelent. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, ahogy az ülés elején említette, ez most kb. ötszörös ár az 

eredeti árhoz képest, amikor még benne voltak a normál, „védett” árban. A villamos energia 

kapcsán még rosszabb, de most a földgáz beszerzésről beszélnek. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a 

határozati javaslatot. 

 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 334   Száma: 22.11.30/1/0/A/KT 

Ideje: 2022 november 30 17:39  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 75.00 60.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 3 25.00 20.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 
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Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 

Pilis Dániel Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Kiss Károly Andrásné Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Tart. - 

Szabados András Távol - 

Szegedi István Távol - 

Zakar Ágnes Távol - 

 
 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

234/2022. (XI.30.) Kt. sz. határozata: 

 
 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

Szentendre Város Önkormányzat, Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal, Városi 

Szolgáltató Nonprofit Zrt. Hamvas Béla Pest Megyei Könyvtár, Szentendre Város 

Egészségügyi Intézményei, Ferenczy Múzeumi Centrum, AQUAPALACE Kereskedelmi és 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság, Szentendre Városi Óvodák 2022.12.01. 06:00-

2023.10.01. 06:00 időtartamra, teljes ellátás alapú földgáz energia kereskedelmi szerződés 

keretében történő földgáz energia beszerzésére a központosított közbeszerzési rendszer 

KM01GE2223 számú, Általános felhasználási célú földgáz energia beszerzése - 2022/2023  

tárgyú keretmegállapodásához való önkéntes csatlakozást követően VU-16742 számon, 

Általános felhasználási célú földgáz energia beszerzése - 2022/2023-ra tárgyban indított 

verseny újranyitást lezáró döntést az alábbiak szerint hozza meg: 

1. a verseny újranyitás eredményes; 

a nyertes ajánlat:  

Cég neve: MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. 

Székhely: 1081 Budapest VIII. kerület II. János Pál pápa tér 20.  

Értékelésre kerülő ajánlati tartalmi elem: „S” a Kereskedő által a versenyújranyitás 

során vállalt árrés (spread) értéke 6,95 EUR/MWh; 

2. elfogadja az írásbeli összegezést a határozat melléklete szerinti tartalommal; 
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3. felkéri a Polgármestert az eredmény kihirdetésére; 

4. felkéri az 1. pontban megjelölt szervezetek képviselőit a közbeszerzési szerződés 

megkötésére. 

 

Felelős: Polgármester, Intézményvezetők, Gazdasági társaságok vezetői 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  

 

 

 

2. Előterjesztés a villamosenergia beszerzésről 

Előadó: Fülöp Zsolt polgármester 

 

 

 

Fülöp Zsolt polgármester: ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy picit rosszabb az ár, 

mint amire számítottak. Itt is folyamatosan változnak az önkormányzatok kapott árai, lehet 

látni a városok egyes döntéseinél, hogy bizonyos határok között jelentős szórás van a forint és 

a kWh viszonylatában. Számukra 234 Ft/kWh ár jött ki.  Megadja a szót Szűcs Katalin 

képviselő asszonynak. 

 

Szűcs Katalin képviselő: arra reagál, hogyan fogják megtervezni a költségvetésben az 

energiaköltséget. A mennyiség nagyjából ezekből a szerződésekből is tervezhető, viszont az, 

hogy az egységárat ehhez milyen szinten fogják hozzárendelni, az egy jó kérdés. Ő sem tudja 

még erre a választ, nagyfokú a bizonytalanság, hogy óvatosabban vagy bátrabban 

tervezzenek, kockázatot vállalva, ez egy nagy kérdés. Rákérdez a 234 Ft/kWh árra, hogyan 

lett ez kikalkulálva. Jelzi, ez a szerződés 2023. január 1-től indul, itt is csúszó átlagár van. 

Kérdezi, a megajánlott árat - miután lényegesen magasabb, mint az eddigi ár -, kötelező-e 

elfogadni. Szerinte nagyon fontos, ezt hogyan alakította ki az ajánlattevő. Kérdezi, hogy a 

három ajánlattevőnél csak a kereskedői árrésben volt az ajánlati különbség, vagy az induló 

árnál is volt különbség? Itt is felírta az 1 %-os közbeszerzési díjat, de az előző napirendnél 

erre megkapta a választ. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: elmondja, hogy az MVM Next Energiakereskedő Zrt. volt a 

legjobb nemcsak megajánlott ár, hanem a megajánlott „legkisebb haszon” tekintetében is, 

amit erre rátesz. Megadja a szót dr. Dóka Zsolt közbeszerzési szakjogász úrnak. 

 

dr. Dóka Zsolt közbeszerzési szakjogász: az ár kapcsán elmondja, hogy a lehetséges 

legkisebb számadatot adta meg értékelési szempontként a kereskedői felárra, amely 0,01 

EUR/MWh, ez volt az értékelési szempont, és erre egy minimális árrést tesz az MVM Next 

Energiakereskedelmi Zrt. Az összes többi, tehát a forint – euró árfolyam, illetve a tőzsdei 

eneriaár azok a változók, amiket majd a megfelelő felületekről megnéz az, aki ezt számolja és 

adja. Úgy gondolja, hogy ebben a konstrukcióban ennél kedvezőbb árat nem kaphattak volna. 

Itt ugyanaz volt a korábbi döntés, hogy a változó áras legyen, teljesen logikus, hogy 

prognosztizálásnak ne tegyék ki az Önkormányzatot. Nyilván ennek is megvannak az előnyei 

és hátrányai, tervezhető, viszont akkor nyilván beragadnak időtartam tekintetében abba az 

árba. Jelzi, 2023. január 1-től – december 30-ig ebben a konstrukcióban mozognak, ha a 
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Képviselő-testület elfogadja, hogy ez a verseny-újranyitásos közbeszerzési eljárás második 

szakasza eredményes. Megtehető az is, hogy ezt a Képviselő-testület eredménytelennek 

nyilvánítja. Megjegyzi, az eredménytelenség egy jó kérdés, hiszen ahhoz jogcímet kellene 

kapcsolni, és a jogcím itt a rendelkezésre álló fedezetre tekintettel lehetne esetleg egy 

kalkulált ár, de ez is érdekes dolog, hogyan lehet egy változóáras szerződésnél ilyet megtenni. 

Ezektől a dolgoktól elvonatkoztatva, a kérdésre az a válasza, hogy megvan az a jogszabályi 

kötelezettség, illetve az a jogszabályi határidő, ami ma éjfélkor jár le. Ami arra vonatkozik, 

hogyha az ügyfelek nem nyilatkoznak, akkor automatikusan azok az ügyfelek, akikre ez a 

közbeszerzés ki lett írva – tehát az önkormányzat és költségvetési szervei -, akik egyetemes 

árképzés alatt voltak a villamos energia-törvény 50. § (4) bekezdése alapján, lényegében nyár 

közepéig. Nyár közepén jött egy Kormányrendelet, ami átalakította ezt a jogviszonyt végső 

menedékessé, és ez a jogviszony fog átalakulni 2023. január 1-től jogszabály által létrehozott 

szerződéses jogviszonnyá, ami kapcsán a fixárat valamikor december közepe táján – állítólag 

december 16-án – fogják közzétenni. Kiemeli, most azt lehet eldönteni, hogy minimális 

kereskedői árréssel piaci áron vásárol az Önkormányzat – nyilván kitéve magát a 

bizonytalanságoknak, de lényegében a kereskedői árrést minimalizálva -, vagy pedig 

megvárja azt, hogy mi lesz az a fixár, amit az MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. kiközöl. 

Jelzi, az is nyilatkozat, ha nem nyilatkoznak, ha most a nyilatkozatot elmulasztják, akkor 

lényegében arra a fixárra lesznek kötelezve 2023. január 1-től minimum egy évre, amit az 

MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. kiközöl 2022. december 16-a táján. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Drávucz Zsolt képviselő úrnak. 

 

Drávucz Zsolt képviselő: csatlakozva képviselőtársaihoz, az érdekelné, hogy a villamos 

energia prognosztizált beszerzési ára – ami 2023. januárjától lenne érvényes – 

nagyságrendileg hányszorosa annak, amit az év első felében fizettek. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, az előterjesztésben szerepel, hogy 2022. augusztus 1-től 

ebben az évben 92 Ft és 106 Ft közötti ársávban voltak attól függően, hogy mire használták a 

villamosenergiát. Ehhez képest a 234 Ft több, mint a kétszerese, a tavalyi árhoz képest pedig 

sokszoros ár. Ha most a Képviselő-testület nem nyilatkozik, nem fogadja el, nincs érvényes 

közbeszerzés, akkor a MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. mond egy árat, ami egy évig 

biztos, hogy annyi marad, azon változtatni nem tudnak, és az valószínűleg 234 Ft/kWh árnál 

magasabb lesz. Mindenki abban bízik, hogy az energiapiac megnyugszik, és mind a gáz, mind 

az elektromos áram piaci ára lefelé megy, és a Magyar Energiahivatal árképzése is ezt követi. 

Ami eddig volt, hogy a holland tőzsde extra magas árát vette alapul a gáz, a hődíj 

megállapításánál, és ehhez képest képezték a villamosenergia árát is, ez most szerencsére 

megváltozik. Megadja a szót Pilis Dániel alpolgármester úrnak. 

 

Pilis Dániel alpolgármester: tisztázza, hogy a szerződés 2023. január 1-től köttetik, a 234 

Ft/kWh ár, ha jól érti, nem egy prognosztizált ár, hanem ez képlet alapján került kiszámításra, 

amely képlet alapján majd januárban ki fogják számolni a februári számlát. Tehát nem ezt a 

számot fogják látni a februárban esedékes számlán, hanem reményei szerint ennél 

alacsonyabb árat. Gyakorlatilag ez az összehasonlítás arra alkalmas, hogy lássák, melyik cég 

milyen marzsal fog dolgozni. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, egy viszonyítási alapjuk is van az árban, mert ha ma kellene 

számlázni, akkor ennyit számláznának. Megadja a szót dr. Dóka Zsolt közbeszerzési 

szakjogász úrnak. 
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dr. Dóka Zsolt közbeszerzési szakjogász: elmondja, hogy fixárról beszélgetnek, miközben ez 

a lényege mindkét szerződésnek, hogy változó ár, ráadásul kéthetente változó ár, tehát nagyon 

minimális esélye van annak, hogy pont ekkora lesz a januárra vonatkozó, feltehetőleg 

februárban kibocsátott számla. Igazából az, hogy ez most felfelé vagy lefelé megy, nyilván 

mindenki ezt szeretné tudni, viszont kétségtelenül így van, hogy ez az éppen aktuálisan, a 

mostani paraméterek alapján kiszámított jelen pillanatban kalkulálható ár. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: megadja a szót Pál Gábor képviselő úrnak. 

 

Pál Gábor képviselő: jelzi, lényegében azt akarta kérdezni, amit Pilis Dániel alpolgármester 

úr. Kérdezi, ha kéthetente lesz megállapítva a változó ár, akkor abban is lehet bízni, hogy 

esetleg iksz hónap után nagyságrendileg kevesebb lesz az ár a jelenlegi 234 Ft/kWh-hoz 

képest. Egyébként a 234 Ft/kWh több, mint tízszeres az év eleji vagy a tavalyi árhoz képest. 

Brutálisan sok, hogy 10-12szer többet fizetnek például a közvilágításért, az óvodai 

világításért, megmagyarázhatatlan számára, hogy miért ennyi. 

 

Fülöp Zsolt polgármester: jelzi, ez teoretikus, mindenki abban bízik, hogy kevesebb lesz. Azt 

nem tudják, hogy nagyságrendileg kevesebb lesz-e, abban bíznak, hogy ez a látható tendencia 

lefelé folytatódik. Egyéb kérdés, hozzászólás nem lévén szavazásra bocsátja a határozati 

javaslatot. 

 

Szavazás eredménye 

 

 

#: 335   Száma: 22.11.30/2/0/A/KT 

Ideje: 2022 november 30 17:51  

Típusa: Nyílt 

Határozat; Elfogadva 

Minősített 

 

 

Eredménye Voks: Szav%  Össz%  

Igen 9 75.00 60.00 

Nem 0 0.00 0.00 

Tartózkodik 3 25.00 20.00 

Szavazott 12 100.00 80.00 

Nem szavazott 0   0.00 

Távol 3   20.00 

Összesen 15   100.00 

Megjegyzés: 

 

 

Név Voks Frakció 

Drávucz Zsolt Igen - 

Fülöp Zsolt Igen - 

Helyes Imre Mihály Igen - 

Hernádi Krisztina Nóra Igen - 

Lang András Igen - 

Magyar Judit Igen - 

Pál Gábor Igen - 
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Pilis Dániel Igen - 

Szűcs Katalin Igen - 

Boda Anna Mária Tart. - 

Kiss Károly Andrásné Tart. - 

Laárné Szaniszló Éva Tart. - 

Szabados András Távol - 

Szegedi István Távol - 

Zakar Ágnes Távol - 

 

Fülöp Zsolt polgármester: szavazás után megállapítja, hogy a Képviselő-testület a határozati 

javaslatot elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testületének 

235/2022. (XI.30.) Kt. sz. határozata: 

 

 

Szentendre Város Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

Szentendre Város Önkormányzat, Szentendrei Közös Önkormányzati Hivatal, Hamvas 

Béla Pest Megyei Könyvtár, Szentendre Város Egészségügyi Intézményei, Ferenczy 

Múzeumi Centrum, Szentendre Városi Óvodák 2023.01.01. 00:00 - 2023.12.31. 24:00 

időtartamra, teljes ellátás alapú villamos energia kereskedelmi szerződés keretében 

történő villamos energia beszerzésére a központosított közbeszerzési rendszer 

KM01VE2223 számú, Általános felhasználási célú villamos energia központosított 

beszerzése - 2022/23 tárgyú keretmegállapodásához való önkéntes csatlakozást 

követően VU-16737 számon, Általános felhasználási célú villamos energia 

közbeszerzése 2023-ra tárgyban indított verseny újranyitást lezáró döntést az alábbiak 

szerint hozza meg: 

1. a verseny újranyitás eredményes; 

2. a nyertes ajánlat: 

Cég neve: MVM Next Energiakereskedelmi Zrt. 

Székhely: 1081 Budapest VIII. kerület II. János Pál pápa tér 20.  

Értékelésre kerülő ajánlati tartalmi elem: „S” a Kereskedő által a versenyújranyitás 

során vállalt árrés (spread) értéke 0,01 EUR/MWh; 

3. elfogadja az írásbeli összegezést a határozat melléklete szerinti tartalommal; 

4. felkéri a Polgármestert az eredmény kihirdetésére és a 217/2022. (VI. 17.) Korm. 

rendelet 4. § (1) bekezdés szerinti nyilatkozat megtételére; 

5. felkéri az 1. pontban megjelölt szervezetek képviselőit a közbeszerzési szerződés 

megkötésére. 
 

Felelős: Polgármester, Intézményvezetők 

Határidő: azonnal 

Végrehajtásért közvetlenül felelős: Városfejlesztési és Vagyongazdálkodási Iroda 

 

 

 

A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Fülöp Zsolt polgármester: egyéb kérdés, észrevétel nem lévén megköszöni a részvételt, az 

ülést 17.51 órakor bezárja. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Fülöp Zsolt       dr. Schramm Gábor 

 polgármester        jegyző 

 


